
Øvre Haukåsen Velforening 

 

Tilleggsinformasjon til Protokoll fra den 45. ordinære generalforsamling  

Øvre Haukåsen Velforening, 2. mai 2018 kl 18.00 i Personalrommet på 

Lutvann skole 

 

Til informasjon ifb. med behandling av regnskapet for 2017,  

se Protokollen sak 5: 

Ref. påstand på GF-2018 fra beboere om at vi i 2017 angivelig hadde utbetalt 
kr. 40.000,- til hver av sameiene som kompensasjon for at de var med og 
betalte postkassene. 
  
Jeg har gjennomgått samtlige underbilag på vedlikehold av fellesområder fra 
hele 2017, og det er ikke utført noe som helst vedlikehold i regi av 
velforeningen på noen av eiendommene til sameiene i denne perioden. 
 
Det er selvfølgelig heller ikke utbetalt noen såkalt “kompensasjon” til sameiene 
fra ØHV, da dette ikke har vært forhandlet mellom sameiene og styret i ØHV. 
Derfor har det heller ikke vært budsjettert eller utbetalt noe i 2017. 
 
Dette kan jo lett sjekkes opp mot sameienes forretningsførere, hvorvidt de har 
fått noen innbetalinger fra ØHV. 
De 40.000,- som ble antydet fra beboere på GF-2018, er en ren grunnløs 
påstand. 
 
Frode Myklebostad, styreleder ØHV 


